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Styrelsemöte i Skinnarvikens intresseförening 2022-07-18 

Protokoll 

 
 

 

Plats: Hos ordf Gunilla Silverberg, Skinnarviksv 14, Bökevik 

Kallade: Gunilla Silverberg, Gunilla Edvinsson, Jens Lundsten, Jarl Risberg, Åke Stridh, 

Reid Cederlund, Margareta Vogel 

 

1 Mötets öppnande  

Ordförande Gunilla Silverberg hälsar alla välkomna och öppnar mötet. 

 

2 Val av mötesordförande, mötessekreterare o justerare.  

Till mötesordf väljs Gunilla S., mötessekr Margareta och justerare Jarl. 

 

3 Dagordningens godkännande 

Dagordningen godkändes. 

 

4 Styrelsen konstituerar sig 

Presentationsrunda. Rollerna inom styrelsen fördelas enligt följande: 

Ordförande Gunilla Silverberg 

Vice ordförande Gunilla Edvinsson 

Kassör  Jens Lundsten 

Sekreterare Margareta Vogel 

Vice sekr  Jarl Risberg (även webansv. och medlemsregister) 

Vägprojekt Åke Stridh 

Vägansvarig Reid Cederlund  

 

5 Föregående styrelseprotokoll 22-06-26 

Godkännes. 

 

6 Ekonomi – Jens 

Det finns 77 000 kr på kontot. Underhållskostnad för vägarna är förra årets 

vägunderhåll minus 35 000 för projekten.  

 

7 Vägar – status och löpande underhåll – Reid 

Det kommer att köpas in lite grus, kratta och spade. Klippning av vägkanter 

sker igen när löven fallit. Ang vinterväghållning så måste det vara tjäle i 

marken för att kunna behandlas med salt/sand. Snön måste bort först.   

 

8 Vägarbeten – långsiktigt – Åke 

Vi har utbyggnad på vändzonerna framför oss. Plus Skinnarviksvägen som 

ligger lågt och Eneholmsvägen – dålig sikt. Diskussion i styrelsen kring 

vändzonerna, prioritering och exploateringsplaner etc. Platserna utan 

inbördes rangordning: Rönnklimpsv, Aspholmsv, Eneholmsv, Skinnarviksv, 

Håanabbsv, Blysängen och Vitaskärsvägen. Vi planerar bygga så många vi 

kan varje år – nu finns ca 50 000 kr budgeterat för detta budgetår. Ordningen 

kommer att diskuteras utifrån olika aspekter, som en del av 

Framtidsgruppens arbete. 
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9 Framtidsgruppen – Åke och Gunilla E. 

I och med att vi tillhör Riksförbundet Enskilda Vägar så finns det mycket 

information att läsa där för styrelsen, www.revriks.se . Styrelsen hittar 

inloggningsuppgifter på Styrelsens sida på hemsidan. 

Gunilla E. kommer att sammanställa en presentation/information om 

Framtidsgruppens arbete så här långt, som efterfrågades vid årsmötet.  

Arbetsgruppen fortsätter sitt arbete och rapporterar till nästa möte. 

 

10 Årsmöte, reflektioner och åtgärder efter mötet 

- Övertagande av boulebanan – bordlägges till nästa möte 

- Nästa år: möblera med biosittning, använd ljudanläggning, styrelsen vid 

bordet längst fram – för bättre ljud och synbarhet. Registrering vid 

årsmötet av deltagande och fullmakter före själva mötet vid ankomst. 

- Ökad information nästa årsmöte om vad som görs med vägarna med 

diskussion och ta in synpunkter – man är även välkommen att 

kommunicera direkt med Reid om vägarna. Vill någon hjälpa till är det 

också välkommet. 

- Medlemskap i föreningen, diskussion kring hur man upprätthåller sitt 

medlemskap. Benämningen medlemsregister kan ev. ändras till 

adressregister. Bordlägges till nästa möte. 

- Vi ändrar årsmötestiden till söndag 23/7 2023 kl 10.00. 

 

11 Övrigt  

Inga övriga frågor fanns. 

   

12 Tidpunkt för höstens möten  

29 september och 17 november kl 19.00, digitalt, via Messenger. Eventuellt 

fysiskt möte i Bökevik den 17 nov. 

 

13 Mötet avslutas 

Ordförande avslutar mötet och tackar alla för visat intresse. 

 

 

 

Margareta Vogel, sekreterare 

 

 

 

 

Gunilla Silverberg, ordförande Jarl Risberg, justerare 

 

 

 

 

 

 

 


